
 

NİĞDE TEKNİK BİLİMLER MESLEK YÜKSEKOKULU  

  2024 YILI MÜDÜR-ÖĞRENCİ BULUŞMASI RAPORU 

 

 

Yüksekokulumuz Müdürü Doç. Dr. Cem BALTACIOĞLU’nun öğrencilerin sorunlarını ve isteklerini 

dinleyip sorularını cevapladığı müdür-öğrenci buluşması 20/11/2024 tarihinde saat 14.00’da 105 nolu 

sınıfta gerçekleşmiş olup, buluşmada Doç. Dr. Cem BALTACIOĞLU’nun TEKNOFEST’e katılım için 

bilgilendirmesiyle başlayarak öğrencilerin istekleri ve bu isteklerin müdürlüğümüzce yerine 

getirile(n)cek konularla son verilmiştir. Öğrenci istek ve talepler Kişisel Verileri Koruma Kanunu 

(KVKK) göz önünde bulundurularak aşağıda tabloda belirtilmiştir. 

 

İSTEK ve TALEPTE BULUNAN 

ÖĞRENCİNİN 

TALEBİ KARŞILA(YAN)CAK YÖNETİCİNİN 

Adı-

Soyadı 

Bölümü İstek/Talebi Unvanı-Adı 

Soyadı 

İstek/Talebin 

Çözümü İçin 

Yönlendirilen 

Kişi  

İstek/Talebin Durumu 

GA*** 

YA*** 

İnşaat Kantinde 

yiyecek 

bulmada 

problem 

yaşıyoruz 

mesela 

istediğimizde 

tost olmuyor 

ayrıca saat 

16.00’da 

kapanıyor. Bu 

konuda çözüm 

bulunmasını 

istiyorum. 

 

 

 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

 

 

Öğr. Gör. Ata 

AĞIR (Müdür 

Yardımcısı) 

 

Osman KILINÇ 

(Yüksekokul 

Sekreteri) 

 

☒Talep yerine getirildi. 

☐Talep 

Değerlendirmede 

 

Ay*** KAL*** (Kantin 

Sorumlusu)  

ile görüşüldü tostun 

sürekli bulundurulduğu, 

kapanma saatinin ise 

uzatılacağı söylendi.   

OS** 

BE** 

YI*** 

Elektronik 

ve 

Otomasyon 

Öğrenci 

tuvaletleri 

kokuyor 

 

Tuvaletlerde 

peçete olsun 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Osman KILINÇ 

(Yüksekokul 

Sekreteri) 

☒Talep yerine getirildi. 

☐Talep 

Değerlendirmede 

 

Talebi bulunan 

öğrenciye kokunun 

sebebi belirtilmiş olup 

ayrıca temizlik 

elemanlarına her saat 

basında tuvaletlere su 

tutulması yönünde 

gerekli talimat 

verilmiştir. 

Öğrenci tuvaletlerinde 

peçete Üniversitemizin 

genel teamülü ve 

tasarruf tedbirleri 



gereği 

bulundurulmamaktadır. 

AL*** 

KA** 

Elektronik 

ve 

Otomasyon 

Staj için 

detaylı 

bilgilendirme 

yapılmasını 

talep 

ediyorum  

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Öğr. Gör. Ata 

AĞIR (Müdür 

Yardımcısı) 

 

 

 

Osman KILINÇ 

(Yüksekokul 

Sekreteri) 

☒Talep yerine getirildi. 

☐Talep 

Değerlendirmede 

 

Talebi bulunan 

öğrencimize ve tüm 

öğrencilerimize yönelik 

stajla ilgili işlemlere 

nereden ve nasıl 

ulaşılacağı yönünde 

bilgilendirme yapılmış 

ayrıca Staj işlerinden 

sorumlu idari personele 

stajla ilgi slayt 

hazırlanması ve 

bölüm/programdaki staj 

komisyonu üyelerine 

verilmesi ve bu kişiler 

tarafından derslerde staj 

öncesi ve staj sürecinde 

neler yapılması 

konusunda bilgilendirme 

yapılması talimatı 

verilmiştir. 

 

  

TA** 

AL*** 

Görsel, 

İşitsel 

Teknikler 

ve Medya 

Yapımcılığı 

Araçla 

yerleşke 

içerisine 

girme talebi 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

 

Osman KILINÇ 

(Yüksekokul 

Sekreteri) 

☐Talep yerine getirildi. 

☒Talep 

Değerlendirmede 

 

Araç stickeri alındığında 

Merkez yerleşkeye 

girebileceği fakat derbent 

yerleşkesinde cami 

inşaatının devam etmesi 

nedeniyle park alanında 

yaşanan sıkıntıdan dolayı 

geçici olarak öğrenci 

araçlarının alınmadığı 

söylenmiş ileriki bir 

zamanda park problemi 

çözüldüğünde öğrenci 

araçlarının da alınacağı 

belirtilmiştir. 

  

RTP 

Öğrencileri  

Görsel, 

İşitsel 

Teknikler 

ve Medya 

Yapımcılığı 

Uygulama 

alanında alt 

yapı 

eksikliğimiz 

var (Örn. 

Bum 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

☐Talep yerine getirildi. 

☒Talep 

Değerlendirmede 

 

Bahsi geçen talepler için 

gerekli yerlere müracaat 



Mikrofonu 

Yaka 

Mikrofonu, 

Kamera vb.) 

edilmiş en kısa sürede 

çözüme kavuşturulması 

yönünde adımlar 

atılmıştır. 

 

  

GÖ*** 

NE*** 

Çİ** 

Görsel, 

İşitsel 

Teknikler 

ve Medya 

Yapımcılığı 

Dersimizin 

işlendiği 

sınıflarda 

projeksiyon 

cihazları 

görüntüsü net 

değil yeni 

projeksiyon 

cihazı 

takılması 

talebi  

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Öğr. Gör. Ata 

AĞIR (Müdür 

Yardımcısı) 

 

 

Osman KILINÇ 

(Yüksekokul 

Sekreteri) 

☒Talep yerine getirildi. 

☐Talep 

Değerlendirmede 

 

Projeksiyon cihazları ve 

yansıtma görüntüsü her 

eğitim-öğretim yılı 

başında kontrolleri 

yapılmış olup herhangi 

bir sorunun olmadığı 

öğrenciye bildirilmiştir.  

Projeksiyon cihazlarının 

yenilenmesi konusunda 

da gerekli makamlara 

bilgi aktarımı yapılmıştır.   

 

 

ME** 

Nİ** 

NU** 

YE** 

İnşaat  Uygulama 

dersleri 

kapsamında 

şantiye 

gezisinin 

yapılması 

talebi 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Öğr. Gör. Ata 

AĞIR (Müdür 

Yardımcısı) 

 

☐Talep yerine getirildi. 

☒Talep 

Değerlendirmede 

 

İş güvenliği göz önünde 

bulundurularak uygun 

şantiye araştırması 

yapılmakta ve en kısa 

sürede şantiye gezisi 

düzenlenmesi yönünde 

gerekli çalışmalar 

yapılmaktadır. 

 

GÜ** 

EM** 

KA* 

Mülkiyet 

Koruma ve 

Güvenlik 

İş Sağlığı ve 

Güvenliği 

Programı için 

ISG 

laboratuvarı 

oluşturulması 

talebi 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

Doç. Dr. Cem 

BALTACIOĞLU 

(Meslek 

Yüksekokulu 

Müdürü) 

☐Talep yerine getirildi. 

☒Talep 

Değerlendirmede 

 

Yüksekokulumuzda 

uygun yer bulunmaması 

nedeniyle 

oluşturulamayan 

laboratuvar için en kısa 

sürede bu problemin 

çözüleceği bilgisi 

aktarılmıştır. 

 

Müdür-Öğrenci buluşması web sayfamızda da ilan edilmiş olup, bilgi ve fotoğraflarına 
https://www.ohu.edu.tr/teknikbilimlermyo/manset/24894 adresinden ulaşılabilir. 

 

 

 

 

https://www.ohu.edu.tr/teknikbilimlermyo/manset/24894








 


